
Eg ynskjer med dette å fremme følgande spørsmål til neste møte i utvalet:
 
I dag er det det slik at du kan ta ordinær Skyss-buss til Halhjem. På andre sida derimot er det svært 
dårleg med korrespondanse. Det betyr at passasjerane er tvungne til å bruke Kystbussen, noko som er 
svært dyrt samanlikna med det fylkeskommunale busstilbodet. Mitt spørsmål er då: Er det mogeleg å 
forlenge rute 700 i Sunnhordland fram til Sandvikvåg?(Den går i dag frå Haugesund til Leirvik, 
korresponderer med buss til Bømlo på Føyno). Alternativt er det mogeleg å auke frekvensen mellom 
Sandvikvåg og Leirvik?
 
 
Med venleg helsing,

Per Jarle Valvatne
Tillitsvalt, Fagforeningar

Stord kommune
Mobil: +47 975 52 240
www.stord.kommune.no 

Ver merksam på at all dialog på e-post som er arkivverdig etter arkivlova vil bli registrert i 
vår offentlege postjournal. 

Ver venleg å ta omsyn til miljøet – skriv berre ut det som er naudsynt. 
  


